
                        Osadní výbor Svádov 
Zápis č. 4 z jednání osadního výboru Svádov dne 1.11.2016 
 
 
Přítomni : Irena Růžičková, Miroslav Schneberger, ing. Bořek Voráč, Pavel Kašpar, 
                    Jaroslav Havlíček, Roman Novák 
 
Omluveni : Jiří Kulhavý 
 
Hosté       :  Jan Kolman  
 
 
Program jednání : 
 
1.Hlavním bodem dnešního jednání bylo organizační zajištění  Mikulášské nadílky dne 3.12.2016. 
   Projednáno zajištění stanu, ve kterém akce proběhne, dále zajištění stolů a lavic pro účastníky,  
   várnice na čaj , občerstvení a odměny  do soutěží pro děti a dalších věcí nutných pro zdárný 
   průběh celé akce. Úkoly rozděleny mezi jednotlivé členy výboru.  
   Schválen návrh letáku na akci. Předběžně  projednán harmonogram programu akce, včetně soutěží a  
   her pro děti.  
   Do příštího jednání OVS bude pozvána p. Lerchová, která předloží konkrétní návrhy na soutěže a hry  
   a p. Strašíková, která bude akci moderovat, abychom společně projednali  celou koncepci akce.  
 
2. Bylo rozhodnuto v co nejkratší době podat Žádost o příspěvek na kulturní akci spolupořádanou ÚMO  
    Střekov a to v písemné formě na podatelnu ÚMO, ve dvojím vyhotovení ( druhé paré pro předsedu  
    kulturní komise Mgr.Dunaje), aby mohla být zařazena k projednání na příští zasedání zastupitelstva 
    ÚMO.  
    Zajistí : I.Růžičková 
 
3. Termín dalšího jednání OVS byl stanoven na 15.11.2016 v 18.30hod. v přísálí restaurace Koruna.  
 
 
Zapsala : Růžičková I.  
  
 
  


